
Protokół Nr III/2006 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 grudnia 2006 roku 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładki. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad ? 
Pan Burmistrz 
- proszę o wprowadzenie 3 projektów uchwał: 

1. uchylenie uchwały w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej, 
2. wyznaczenie przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Małopolski, 
3. przekazanie samochodu dla OPS. 

Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad zgłoszonych 
przez Burmistrza 
głosowanie 
14 głosów – za 
- odczytał proponowany porządek obrad łącznie z wprowadzonymi uchwałami. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( w załączeniu). 
Ad. 4 
Radni nie zgłaszali interpelacji. 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2006: 

1) dotyczy przeniesień środków na likwidację dzikich wysypisk, zapłatę za sieć 
komputerową, na utrzymanie świetlicy w Mstyczowie, zakup EKG dla MGOZ, 
zakup 150 krzesełek dla Unii, utwardzenie placu targowego i remont 
kanalizacji deszczowej, 

     głosowanie 
     14 głosów – za                      uchwała Nr III/24/2006 
2) dotyczy przekazania uwalniających się środków z poręczenia kredytu 77.500zł 

na dział Transport 
     głosowanie 
    14 głosów – za                    uchwała Nr III/25/2006 
3) dotyczy przeniesień środków w oświacie 
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      głosowanie  
     14 głosów – za                 uchwała Nr III/26/2006 
4) dotyczy wprowadzenia środków z darowizn w dziale Oświata i wychowanie. 
     Głosowanie 
     14 głosów – za                uchwała Nr III/27/2006 
5) przeniesienie środków w Gospodarce komunalnej 1000zł na wymianę 2 okien 

w lokalach komunalnych 
     głosowanie 
    14 głosów – za                uchwała Nr III/28/2006 
6) dotyczy przeniesienia środków w budżecie OPS 
     głosowanie 
    14 głosów – za              uchwała Nr III/29/2006 
7) w sprawie wyposażenia w majątek gminnej jednostki budżetowej p.n. Miejsko 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Sędziszowie 
     głosowanie 
    14 głosów – za            uchwała Nr III/30/2006 

Pani Skarbnik odczytała pisma Wydziału Planowania Przestrzennego, Inwestycji i 
Remontów Infrastruktury Komunalnej z prośbą o zabezpieczenie w budżecie 2007 
roku środków nie wykorzystanych w 2006r na następujące zadania: 

- budowa kompleksu sportowo – edukacyjno – rehabilitacyjnego w kwocie 
132.000zł 

- ochrona zbiornika wód podziemnych 125.316zł 
- wodociąg ul. Leśna 25.000zł 

Ad. 6 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Statucie Gminy. 
Radny Z.Gładki 
- zaproponował aby dopisać do nazwy Komisji Drogownictwa, Transportu i 
Infrastruktury. 
Radny J.Strzelec 
- sprawa Statutu, kto ma prawo uchylać lub zmieniać. Wcześniej była w Radzie 
powołana Komisja Statutowa, która przygotowywała zmiany statutu pod obrady sesji. 
W Statucie jest wiele nieścisłości można byłoby wszystkie dopracować i jednocześnie 
zmienić. Np. jest stanowisko zastępcy Burmistrza składam wniosek aby wykreślić bo 
Burmistrz mówi , że sobie sam da radę. Zmiany powinny być dopracowane przez 
prawnika. 
Pani Sekretarz 
- Statut faktycznie jest konstytucją gminy, poprawek dokonuje Rada, nie ma zasad , że 
po zmianie Rady trzeba zmienić. Ostatnia zmiana ustawy o samorządzie w 2002r , 
rady miały ½ roku na dostosowanie statutów do ustawy. Nasz Statut był sprawdzony 
przez Nadzór Wojewody i ogłoszony w Dzienniku Urzędowym Województwa. Rada 
nie ma obowiązku powoływania Komisji Statutowej ale może. Na 2 poprzednich 
sesjach podjęliście państwo decyzję o zmianie statutu. Każda decyzja Rady jest 
przyjmowana w formie głosowania. Jeżeli istnieje potrzeba głębokich zmian statutu 
Rada może powołać doraźną Komisję Statutową, która przejrzy statut i przygotuje do 
głosowania. 

 2



Radny Z.Gładki 
- każdy ma projekt gdzie nie ma pełnej nazwy, mieliśmy się zastanowić jak Komisja 
będzie się nazywać. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek o dopisaniu do uchwały w pkt. 2 Komisja 
Drogownictwa, Transportu i Infrastruktury 
głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się 
Głosowanie uchwały wraz z naniesioną poprawką 
11 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr III/31/2006 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów do rad sołeckich i zarządów 
osiedli. 
Głosowanie 
13 głosów – za                              uchwała Nr III/32/2006 
Ad. 8 
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2007 - 2011 
głosowanie 
13 głosów – za                             uchwała Nr III/33/2006 
Ad. 9 
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się          uchwała Nr III/34/2006 
Radny J.Wiencek 
- czy któryś z lokatorów zgłosił się że przekracza kwotę ? 
Pani H.Barska 
- nikt się nie zgłosił , zbieramy informacje. 
Ad. 10 
Pani J.Wójcik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia kosztu 1 godzinu usług opiekuńczych w 
2007 roku świadczonych przez opiekunki domowe MGOPS 
głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr III/35/2006 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustanowienia przedstawiciela gminy do Stowarzyszenia 
Gmin i Powiatów Małopolski – Pan Jan Gładki. 
Głosowanie 
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13 głosów – za                        uchwała Nr III/36/2006 
Ad. 12 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr II/9/2006 w sprawie 
wprowadzenia opłaty administracyjnej w związku z wejściem w życie ustawy o 
opłacie skarbowej. Nasza uchwała dotyczył dwóch zagadnień opłat za wypisy i 
wyrysy ze studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego. Teraz za te 
czynności będzie obowiązywać opłata na kwit dokonywana w kasie Urzędu. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr III/37/2006 
Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- zaproponował o przyjęcie zapisu do protokołu, że z wolnych środków przeznaczymy 
na zakup koparko ładowarki dla ZUK. 
Dyrektor ZUK 
- nie wyobrażam sobie funkcjonowania ZUK bez dwóch sprawnych koparek np. 
mamy awarię a w tym samym czasie trzeba załadować piaskarkę czy usunąć gdzieś 
korzenie. W 2002r wziąłem w leasing koparkę i już ją spłaciłem a druga nadaje się do 
kasacji. Rozeznawałem ceny i typ JCB z 1999r można kupić za ok. 130tys, jest nam 
potrzebna przy budowie chodników, wodociągów, kopania rowów. 
Pan Burmistrz 
- bardzo proszę o przegłosowanie zgody aby w 2007r z wolnych środków przeznaczyć 
kwotę ok.125tys + udział ZUK 10.000zł. Poinformował iż samochód ciężarowy, 
piaskarka i pług zostały zakupione ze środków odzyskanych z ASPRY. 
Radny J.Strzelec 
- a czy o zakupie równiarki będziemy mówić, od kilku lat był taki zamiar i nic, niech 
p.Konieczny jako Przewodniczący Komisji zgłosi wniosek. 
Pan Burmistrz 
- po rozeznaniu możliwości w 2007 roku zakupimy równiarkę. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za zakupem koparko ładowarki dla ZUK. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Burmistrz 
- w krótkim czasie musimy podjąć decyzję rozwiązania problemu jeśli chodzi o środki 
z Funduszu Spójności. Do końca listopada była możliwość realizacji programu w 
ramach grupy projektów indywidualnych. 29 listopada Rada Ministrów zmieniła 
zapisy i nie ma możliwości realizacji tego projektu, jedynie w aglomeracjach powyżej 
15tys mieszkańców. Słupia , Wodzisław i my to jest 12tys. mieszkańców, sam 
Jędrzejów ma 20tys.Dzięki naszym wyjazdom i spotkaniom jest możliwość realizacji 
projektu w aglomeracjach do 15tys. gdy rozwiązywany jest jakiś problem, u nas 
ochrona zbiornika wód podziemnych ale może występować tylko 1 beneficjent, 
musimy utworzyć spółkę prawa handlowego. Jędrzejów może być beneficjentem są za 
utworzeniem spółki, do której każda gmina przekazuje swój majątek wodno-
kanalizacyjny. Musi być akceptacja rad gmin.  
Wczoraj na spotkaniu Komisja Budżetowa poparła takie rozwiązanie. 
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Radny S.Łazarski 
- zapytał jakie to będzie rodzić skutki dla ZUK i społeczeństwa? 
Radny J.Strzelec  
- przy spółce pozbywamy się majątku. 
Pan Burmistrz 
- jeśli tego nie zrobimy to co będzie, połowa Sędziszowa nie ma kanalizacji, 
deszczówki. To samo było z ciepłem, SEFAKO nie bało się przekazać majątku , tutaj 
też będziemy częściowym właścicielem. W SPEC mamy 40% udziałów a jednak liczą 
się z nami przy decyzjach. To będzie spółka komunalna. 
Radny J.Strzelec 
- powstanie Spółka i będzie funkcjonować , a co z resztą wsi, obrzeżami gminy? 
Pan Burmistrz 
- podłączenie będzie na zasadzie jak przy wodociągach, musi być wola mieszkańców, 
Spółka będzie beneficjentem i będzie występować. Każda gmina będzie miała 
przedstawiciela w Radzie Nadzorczej. 
Radny W.Tabor 
- co z następnymi miejscowościami czy dla nich będzie wsparcie finansowe? 
Pan Burmistrz 
- wcześniej był podział środków na lata 2002 – 2006, teraz mówi się ile środków 
unijnych będzie na dany rok. Kto będzie miał kompletne wnioski aplikacyjne to on 
dostanie. Na pewno ludzie pracujący na sieciach wodno-kanalizacyjnych ze 
wszystkich gmin będą przyjęci. 
Radny S.Łazarski 
- na dziś idziemy w dobrą stronę, ale nie należy dawać gwarancji że się nic nie zmieni. 
Pan K.Chmaruk 
- do końca stycznia Program operacyjny ma być w Brukseli do zatwierdzenia przez 
Komisję Europejską, musimy mieć powołaną Spółkę i zdążyć złożyć dokumenty. 
Pani Sekretarz 
- poinformowała iż 15 grudnia został rozpatrzony protest wyborczy z naszego terenu i 
oddalony, 
- sprawa wniosku p. Znoykowicz w sprawie likwidacji drogi, nie zgodził się z decyzją 
Rady, za naszym pośrednictwem skierował sprawę do Sądu Administracyjnego, 
dokumenty przekazaliśmy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie upoważnienie Burmistrza do przygotowywania dokumentów 
i prowadzenia rozmów celem przystąpienia do spółki komunalnej. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Pan K.Chmaruk 
- wczoraj na sesji Rady Powiatu ukonstytuowały się Komisje, na ręce Starosty 
złożyłem interpelacje zgłoszone przez radnych, stwierdzono że jest to koncert życzeń z 
naszej strony. 
Pani Sekretarz 
- na posiedzeniu Zarządu Powiatu przekazałam nasz wniosek o proporcjonalnym 
podziale środków na drogi powiatowe w zależności od ich długości na terenie gmin. 
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Starosta ma przekazać do przedyskutowania na poszczególnych Komisjach oraz na 
Konwent Burmistrzów i Wójtów. 
Radny W.Tabor 
- zgłosić do administratora o zabezpieczenie budynku Poczty, 
- rozważyć sprawę walących się budynków na wsiach, nie ma właścicieli stwarzają 
one zagrożenie dla bawiących się tam dzieci. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 
2006 – 2010. 
 
                                         Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                   Sekretarz                                        Przewodniczył 
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